
   

 

 

 

PROCES VERBAL 

Incheiat astăzi  07.12.2023 

        In sedinţa extraordinară convocata de îndata a Consiliului local al comunei Corneşti , 

judeţul Dâmboviţa. 

       Sedinţa este deschisă de secretarul general al unităţii administrativ teritoriale, care arată că 

membrii Consiliului local au fost convocaţi în sedinţă extraordinară convocata de îndata în 

conformitate cu prevederile art.134 alin.(1) lit.a) și alin.(4) din OUG.nr.57/2019 prin dispoziţia 

primarului nr.599/06.12.2023 şi a invitației înregistrată cu nr.14566/06.12.2023. 

        In urma  apelului nominal a rezultat că din cei 15 consilieri ce compun consiliul local sunt 

prezenţi un număr de 14 consilieri lipsește motivat dl.Vasile ȘERBAN.  

        Se constată că ședința este legal constituită și este asigurat  cvorumul prevăzut de lege, 

necesar desfășurării acestei .           

                La sedinţă participă:secretarul general al comunei , consilierul din cadrul Compartimentului 

financiar contabilitate și domnul Luca Nicolae – cetățean din satul Cornești .  

                Dl. Radu STANCU – primarul comunei Corneşti  judeţul Dâmboviţa , este invitat ca în 

conformitate cu prevederile art.135 alin.(7) din Ordonanța de Urgență   a Guvernului  nr. 

57/2019 Codul administrativ, să supună spre aprobare proiectul  ordinii de zi :     

 

1.-Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă care să conducă lucrările sedinței 

Consiliului local din  data de  07 decembrie 2023;     

 - iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.2   

 

2.-Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local în trim.IV pentru anul 2023; 

- iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

3.Proiect de hotărâre privind  aprobarea noi durate de implementare și a cheltuielilor estimate 

aferente finalizării proiectului  „ Infiinţare centru de zi pentru persoane vârstnice în comuna 

Corneşti, sat Frasinu” în cadrul Programului Operaţional Regional 2014-2020, Axa prioritară 8, 

Prioritatea de Investiţii 8.3 A, Apel de proiecte nr .2 – Servicii sociale şi socio- medicale pentru 

vârstnici; 

- iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

 

4.-Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a  indicatorilor tehnico-economici  

la finalizarea investiției  „Amenajare centru civic   în sat Cornești comuna Corneşti, județul 

Dâmboviţa” realizată prin asocierea comunei Corneşti, județul Dâmboviţa prin  Consiliul Local 

Cornești cu judetul Dâmbovița prin Consiliul județean Dâmbovița .   

- iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate și a  indicatorilor tehnico-

economici  actualizați pentru obiectivul  ”Construire pod peste râul Cricovul Dulce , sat 

Ungureni (noul amplasament  satul Cristeasca ) comuna Cornești județul Dâmbovița și reabilitare 

drum de acces pod”; 

- iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

           - iniţiator  primar Radu STANCU; 

           - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

       6. Interpelări, întrebări, petiții și alte probleme diverse. 

 

 

 

 



 

 

 

 

       Secretarul general face cunoscut  consiliului local că sunt îndeplinite condițiile prevăzute la 

art.136 alin.(8) iar proiectele de hotărârii pot fi supuse dezbaterii.   

       De asemenea se amintește consilierilor locali prevederile art.228 alin.(1) în sensul că sunt 

obligați de a anunța la începutul sedinței consiliului local dacă există un interes personal pe care 

îl au la adoptarea unor hotărârii , anunț care se consemnează în procesul verbal al sedinței.   

        Astfel că dl.Radu STANCU- primarul comunei , supune la vot proiectul ordinii de zi. 

        Metoda de vot este: vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Ca urmare a votului proiectul ordinii de zi a fost aprobat cu unanimitate de voturi inclusiv 

suplimentarea propusă . 

        Dl Crăciun – întreabă de ce a fost convocată o ședință extraordinară convocată de îndată , 

nu înțelege care este urgența și de ce se numește ședință extraordinară convocată de îndată . 

         Se precizează că urgența este rectificarea bugetului local, fiind luna decembrie, sfârșit de an 

bugetar , precum  și prelungirea duratei de implementare  pct.3 care are termen de trasmitere la 

MDLPA 10.12.2023 ultima zi lucrătoare din săptămână fiind  data de 8 și nu numai.  

        Se solicită ca în conformitate cu prevederile art.123 alin.(1) și (4) din OUG nr.57/2019   să 

se facă propuneri pentru alegerea președintelui de ședință  având în vedere adsența dlui 

ȘERBAN Vasile ales președinte de sedința conform hotărârii  nr. 61/29.11.2023 .   

         Dl. Florin Gheorghe  - propune pentru președinte de ședință pe dl. Ion Gabriel. 

         Nu mai sunt alte propuneri. 

         Se supune la vot propunerea făcută. 

         Ca urmare a votului se constată că dl. Ion Gabriel este ales președinte de sedință cu 

unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr. 66/07.12.2023. 

         Dl. Ion Gabriel este invitat să preia lucrările ședinței. 

         Se dă cuvântul secretarului general spre a  supune la vot procesul verbal al şedinţei 

anterioare în condițiile art.138 alin.(15). 

         Supus la vot procesul verbal al şedinţei anterioare a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  

         Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind     aprobarea 

rectificării bugetului local în trim.IV pentru anul 2023,  și se dă cuvântul să-l prezinte 

inițiatorului, acesta solicitând doamnei CHIRIȚĂ –consilier compartiment financiar contabilitate 

să-l prezinte. 

        După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 

specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 

        Dl.Crăciun – a solicitat atunci când banii nu sunt cu destinație , dl.primar să vină cu o notă 

justificativă , apropo de informare , nu s-a informat, o ia ca o ciorbă cu de toate. Nu-l satisface 

felul cum a fost prezentat nu știe dacă o să aprobe sau nu , trebuia să se vină cu o notă de 

fundamentare  , cu un program de achiziții. 

        Dl.Primar- a fost prevăzut în proiectul de buget care  ulterior a fost aprobat . 

        Dl.CRĂCIUN- trebuia o notă de fundamentare , nu pot fi ținuți în lesă , nu a cerut ceva 

extraordinar a cerut ceva normal. 

       Doamna CHIRIȚĂ – pentru explicații poate să vină oricând la biroul contabilitate  să-i pună 

la dispoziție dosare cu documentele justificative, nu are timpul necesar , este singură la acest 

compartiment.  

        Dl.CRĂCIUN – la cap 20.30 să bage atâția bani , de ce nu-i bagă la investiții , șă-și îndrepte 

atitudinea , că nu este batjocora nimănui. 

        Nu mai sunt discuții. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 

bugetului local în trim.IV pentru anul 2023 a fost aprobat cu unainimitate de  voturi devenind 

hotărârea nr. 67/07.12.2023.       

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind  aprobarea noii  

 

 



 

 

 

 

durate de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului  „ Infiinţare 

centru de zi pentru persoane vârstnice în comuna Corneşti, sat Frasinu” în cadrul Programului 

Operaţional Regional 2014-2020, Axa prioritară 8, Prioritatea de Investiţii 8.3 A, Apel de 

proiecte nr .2 – Servicii sociale şi socio- medicale pentru vârstnici  și se dă cuvântul să-l prezinte 

inițiatorului , acesta solicitând doamnei RUJOIU MARE –consilier achiziții publice– să-l 

prezinte. 

       După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 

specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 

       Dl.primar ține să sublinieze că lucrările sunt efectuate în proporție de 90 % a fost transmisă 

la MDLAP cererea de prefinanțare. 

       Nu sunt discuții. 

       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

       Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

       Ca urmare a votului se constată că proiect de hotărâre privind  aprobarea noii durate de 

implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului  „ Infiinţare centru de zi 

pentru persoane vârstnice în comuna Corneşti, sat Frasinu” în cadrul Programului Operaţional 

Regional 2014-2020, Axa prioritară 8, Prioritatea de Investiţii 8.3 A, Apel de proiecte nr .2 – 

Servicii sociale şi socio- medicale pentru vârstnici a fost aprobat cu unanimitate de   voturi 

proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr. 68/07.12.2023. 

       Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

devizului general și a  indicatorilor tehnico-economici  la finalizarea investiției  „Amenajare 

centru civic   în sat Cornești comuna Corneşti, județul Dâmboviţa” realizată prin asocierea 

comunei Corneşti, județul Dâmboviţa prin  Consiliul Local Cornești cu judetul Dâmbovița prin 

Consiliul județean Dâmbovița și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

        Dl.IONIȚĂ – valoarea totală a investiției a fost de 1082000 lei …. Firma …este de 8442000 

lei cu TVA diferența este de 2,7 miliarde , unde sunt ? 

        Doamna RUJOIU MARE – studiile topo , studiul de fezabilitate,  expertize , avize etc…. 

        Dl.IONIȚĂ –dacă s-a renunțat la anumite lucrări , organizarea de șantier ……. 2,7 miliarde 

a costat hărțogăria?!. 

        Dl.Primar –ex.  ultimul studiu a costat destul de mult. 

        DlIONIȚĂ – pentru pod a costat 10 mil.   și aici a fost prevăzut organizarea de santier , s.f. 

și diverse și neprevăzute și  nu a costat atâta, diferența este prea mare , de ce Consiliul județean a 

virat toată suma?! 

        Dl.Primar – este vorba de aprobare indicatorii după achiziție , care trebuie actualizat ca 

după aceia Consiliul Județean să dea banii. 

        Dl.IONIȚĂ – adică Consiliul Județean minte în interviul din ziar? 

        Dl.CRĂCIUN – nu are dreptate , dar altceva dorește  , nu este de acord cu cheltuielile 

diverse si neprevăzute , să nu se mai treacă așa ceva în devize și mai dorește ca orice investiție să 

aibă un diriginte de santier . Dacă s-a renunțat la undele lucrări și s-au făcut altele nu a venit nici 

un diriginte de șantier să  spună la ce s-a renunțat și de ce s-a făcut altceva, să vină specialistul să 

spună.  

        Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general 

și a  indicatorilor tehnico-economici  la finalizarea investiției  „Amenajare centru civic   în sat 

Cornești comuna Corneşti, județul Dâmboviţa” realizată prin asocierea comunei Corneşti, județul 

Dâmboviţa prin  Consiliul Local Cornești cu județul Dâmbovița prin Consiliul județean  

 



 

 

 

Dâmbovița a fost  aprobat cu 8 voturi pentru, s-au abținut : dl. Ioniță Gheorghe , dl.Burlacu Ion , 

dl.Dan Victor, dl.Tudorache Ion, dl.Puțaru Marian, dl.ION Adrian –Constantin   proiectul de 

hotărâre devenind hotărârea nr. 69/07.12.2023. 

         Doamna Crudu intervine și amintește că anterior consilierii PNL au fost împotriva acestui 

proiect . 

        Mai multi consilieri vorbesc în contradictoriu . 

        Dl.GHEORGHE Florin – solicită să nu se mai certe că nu merită , nu se face nimic.. 

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre  privind aprobarea 

studiului de fezabilitate și a  indicatorilor tehnico-economici  actualizați pentru obiectivul  

”Construire pod peste râul Cricovul Dulce , sat Ungureni (noul amplasament  satul Cristeasca ) 

comuna Cornești județul Dâmbovița și reabilitare drum de acces pod”și se dă cuvântul să-l 

prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

        Dl.IONESCU – s-a mai făcut un SF ? personal crede că nu se poate face pod acolo , este 

mare diferenta de nivel, fiind mult mai jos. 

        Dl.Primar – a fost actualizat  însă cu schimbare amplasament, specialiștii spun că se poate . 

        Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea studiului de 

fezabilitate și a  indicatorilor tehnico-economici  actualizați pentru obiectivul  ”Construire pod 

peste râul Cricovul Dulce , sat Ungureni (noul amplasament  satul Cristeasca ) comuna Cornești 

județul Dâmbovița și reabilitare drum de acces pod” a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr. 70/07.12.2023. 

                Nu mai sunt alte discuții, ordinea de zi este epuizată dl. președinte de sedință declară 

lucrările ședinței închise .                        

         Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal.   

 

               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                     SECRETAR GENERAL,                                                                                                                 

                     Gabriel  ION                                                              Gheorghița STAN 


